
Tijdens de OV van 28 november 2023 werd door D66 de vraag gesteld waarom 
de leges wel als krediet zijn opgenomen in het voorstel maar niet als inkomsten 
zijn meegenomen.

Antwoord: 
De inkomsten uit leges zijn wel meegenomen maar deze zijn ten gunste 
gebracht van de totale exploitatiebegroting van de gemeente. 
Wanneer de leges waren meegenomen in het inkomstenverhaal van het project 
Noorderlicht dan zouden de leges dus feitelijk tweemaal als inkomsten zijn 
geboekt. 


